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Senhösten 2022 hade ksau ett möte med stiftelsen där bl a fråga ställdes om det hade skett någon stresstest av
stiftelsens ekonomi. Det framkom då att stiftelsen hade stresstestat sin soliditet, men inte sin solvens. Jag
uppmanade stiftelsen att snarast göra en sådan test av solvensen.
I den årsredovisning som tagits fram för 2022 behandlas även stiftelsen, sid 68. Där framgår att den är känslig
för ränteändringar.
Eftersom kommunen gått i borgen för stiftelsens lån om 249 mkr, kan stiftelsens känslighet för
räntesvängningar påverka kommunen negativt. Ränteexperter har räknat med realräntor på ca 4-5 % vid årets
slut. Det framgår inte av årsredovisningen hur stora lån som ska läggas om i år och till vilka räntesatser.
Fråga: Har stiftelsens solvens stresstestats efter min uppmaning och, i så fall, vad angav den vid en låneränta på
2-4%?

Med vänlig hälsning/ Best regards
Michael Plogell
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